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Beste ouders,
Aangezien er onlangs aandacht is geweest in het nieuws voor de ziekte van
Kawasaki in combinatie met het coronavirus (COVID-19) willen wij jullie graag
middels deze nieuwsbrief informeren. Ook hebben wij wat vragen van ouders
ontvangen, hopelijk kunnen wij deze vragen middels deze nieuwsbrief
beantwoorden.

Wat is er in het nieuws geweest?
 
Er lijkt een toename te zijn van opnames op de intensive care bij de kinderen
met de ziekte van Kawasaki in het buitenland.
 
Wij hebben inderdaad bericht gekregen uit het buitenland dat het lijkt dat er een
toename te zien is van kinderen met de ziekte van Kawasaki die op de intensive
care opgenomen zijn geweest. Wij zien dit echter (nog) niet in Nederland, hoewel
er – net als in voorgaande jaren – wel enkele kinderen ook tijdelijk op de intensive
care opgenomen worden voor extra bewaking en ondersteuning. 
 
Sommige van deze kinderen in het buitenland waren positief getest voor COVID-
19, maar niet al deze kinderen. Het is te vroeg om de oorzaak van de ziekte van
Kawasaki aan COVID-19 toe te schrijven. Ook na een infectie met COVID-19 lijkt bij
alle kinderen die ons nu bekend zijn, sprake van goed herstel. Zoals bekend, is de
ziekte van Kawasaki zeldzaam en dat geldt nog altijd.
 
 

Wat weten wij en wat denken wij?
 
Bij de ziekte van Kawasaki denken wij dat de ziekte ontlokt wordt door mogelijk
een virus, bij kinderen die genetisch gevoelig zijn voor het krijgen van de ziekte
van Kawasaki. Het kan zijn dat COVID-19 tot één van deze virussen behoort.



Wat doen wij met de ziekte van Kawasaki en COVID-19?
 
Wij zijn in ons huidig onderzoek en in samenwerking met onderzoekers in het
buitenland bezig om te begrijpen wat hier de oorzaak van is, en of er een direct
verband is tussen de ziekte van Kawasaki en COVID-19. Dat is nog niet duidelijk op
dit moment. De kinderen die de ziekte van Kawasaki ten tijde van of na een
coronavirus infectie hebben doorgemaakt, vertonen tot op heden ook een goed
herstel.
 

Poliklinische afspraken
 
Poliklinische controle voor kinderen met de ziekte van Kawasaki was tijdelijk “on
hold” gezet. Sinds deze week zijn wij weer langzaam aan begonnen met het
opstarten van de poliklinische controles. Hierdoor kan het zijn dat de afspraak
voor uw dochter/zoon later zal zijn dan initieel gepland was.
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Veel gestelde vragen

Mag mijn kind naar school/de opvang?
 
In alle gevallen zou het naar school gaan, of naar de kinderopvang gaan, niet
anders zijn dan anders. Gelukkig is het (praktisch) uitgesloten om de ziekte van
Kawasaki voor een tweede keer te krijgen, vandaar dat wij geen probleem zien
om kinderen die de ziekte van Kawasaki hebben meegemaakt weer naar school
of opvang te laten gaan.

Loopt mijn kind extra risico?
 
Er is geen verhoogd risico voor kinderen die de ziekte van Kawasaki hebben
meegemaakt ten opzichte van voor de COVID-19 periode. Een tweede keer de
ziekte van Kawasaki doormaken is praktisch uitgesloten als de ziekte (tenminste)
zo’n 6-12 maanden geleden heeft gespeeld. Er is dan geen extra bezorgdheid
nodig.

Als mijn kind nu COVID-19 krijgt is er een verhoogde kans op hartproblemen nu
hij/zij ook Kawasaki heeft gehad?
 
Wij hebben geen aanwijzingen dat de kinderen die de ziekte van Kawasaki
hebben meegemaakt een verhoogde kans op hartproblemen zullen hebben en
wij verwachten dit ook niet.
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Veel gestelde vragen

Mijn kind heeft n.a.v. Kawasaki cardiale problemen gehad: loopt hij/zij nu extra
risico?
 
Kinderen die de ziekte van Kawasaki hebben meegemaakt kunnen verwijdingen
van de kransslagaderen (aneurysmata van de coronair arteriën) hebben
ontwikkeld, hierbij verwachten wij geen verhoogd risico wanneer zij eventueel in
aanraking komen met COVID-19.  Indien uw kind opgenomen wordt met COVID-
19 dan vinden wij het wel prettig als de behandelend arts contact met ons
opneemt.

Als je kind Kawasaki heeft gehad ben je dan immuun voor COVID-19?
 
Nee dit is onwaarschijnlijk, tenzij de ziekte zelf is uitgelokt door een
voorafgaande coronavirus infectie. Wij hebben geen aanwijzingen dat als een
kind de ziekte van Kawasaki heeft gehad, dat hij/zij immuun is of beschermd is
tegen het krijgen van de ziekte van Kawasaki.

De hervaccinatie moet nog gegeven worden: loopt mijn kind nog extra risico?
 
Ook als de hervaccinatie nog gegeven moet worden is er geen verhoogd risico
voor kinderen die de ziekte van Kawasaki hebben meegemaakt ten opzichte van
voor de COVID-19 periode.

Mag er gespeeld worden met andere kinderen?
 
Kinderen die de ziekte van Kawasaki hebben meegemaakt mogen met andere
kinderen spelen zoals de overheid heeft geïnformeerd
(https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/coronavirus-covid-19/nederlandse-
maatregelen-tegen-het-coronavirus/openbaar-en-dagelijks-leven).


